
Zápis ze 4. zasedání předsednictva divize 01 ČSTS 
 
Datum: středa 28.3.2008, 10:30 hod 
Místo konání: KD Vltavská 
Přítomni: 100% - ing.Rostislav Filgas, ing. Eva Bartuňková, Jiří Pixa, Tomáš Heller, ing. 
Miroslav Brožovský, Jiří Ševčík, Dobromil Nováček 

Pozvána dozorčí komise: Pavel Dvořák, Mgr. Vladimíra Šimáčková, Jaromír Bartoš – všichni 
se předem omluvili 

 
Předsednictvo PRD na 4. zasedání 28.3.2008 projednalo jednotlivé body předložené jako 
program jednání Prezidia plánovaného na 30.3.2008, Jesenice u Prahy. (viz níže). 
Vzhledem k tomu, že předseda pan R.Filgas bude v den jednání Prezidia v zahraničí, byla 
za Divizi 01 jmenována na zasedání Prezidia místopředsedkyně, Eva Bartuňková. 

 
Program jednání Prezidia 30.3.2008  předložený panem P. Odstrčilem: 
1.     Kontrola úkolů 
1.1   Návrhy a východiska pro další období 
1.2   Úkoly prezidia 
2.     Činnost orgánů ČSTS 
3.     Komise ČSTS 
4.     Zpráva o hospodaření v roce 2007 (od VS2007)  
5.     Plán hospodaření na rok 2008  
6.     Podmínky výběrového řízení na akce roku 2009 a IDSF 2010 
7.     Úpravy dokumentů 
7.1    Soutěžní řád 
7.1.1.    Seniorské kategorie - body ze zahraničí pro třídu A 
7.1.2. Vedení soutěží 
7.1.3. Juniorské formace 
7.1.4. Profesionálové 
7.1.5.   Taneční liga - počty nasazených pro MČR 
7.2.     Finanční řád 
7.2.1.  Příloha č.1 Příspěvky 
7.2.2.   Příloha č.4 Cestovné 
7.3. Nominační řád - rerezentace na soutěžích profi 
8.   Různé 
 
Podrobněji PRD projednávala tyto body jednání: 
Úpravy soutěžního řádu: 
Body k začlenění třídy Profesionálů do SŘ a FŘ, poroty Profi – bez výhrad 
Vedení soutěže – neslučovat funkce vedení soutěže a porotce §12 bod 1: PRD neshledává 
zásadní problém v kumulaci funkcí vedoucí soutěže a porotce, mělo by to však být na 
propozicích uvedeno, kdo je na danu jednotlivou soutěž v jaké funkci 

Na následném zasedání Prezidia však vznikla diskuse, že toto není slučitelné s etickým 
kodexem IDSF pro porotování, protože Vedení soutěže má za úkol v případě potřeby 
komunikovat s okolím, páry, rodiči, porotce má být zcela stranou jakýmkoliv diskusím 
(tento bod byl schválen Prezidiem v navrhovaném znění – neslučovat funkce) 

 
Vypuštění poznámky o možnosti porotovat soutěže aktivními seniory § 13 bod 5 – tento 
bod pravděpodobně omylem nebyl na PRD projednán; na následném zasedání Prezidia 
vznikla delší diskuse na toto konto, vzhledem k tomu, že jsme na PRD o tomto nemluvili, 



použila jsem vlastní stanovisko, že doteď nikomu tento paragraf nevadil, v minulosti ho 
využili zkušení aktivní tanečníci v kategorii seniorů spíše ku prospěchu věci. Vypustit 
poznámu nebylo schváleno. Jinou eventuální úpravu musí záspupci projednat ve své 
divizi.  Změna paragrafu ohledně porotování seniory tedy byla zatím odložena. Soutěžní 
komise dostala za úkol tento bod řešit a přepracovat. Minus: V podstatě za současného 
znění může teoreticky senior porotovat seniora. Uvažuje se o určité úpravě, o limitu např. 
možnost porotovat o dvě věkové kategorie a 2 třída níž, (tzn. možnost porotovat jen děti, 
juniory a mládež!?), úprava přichází k úvahu nejspíše až od nového roku – neměnit 
uprostřed sezóny – již zaplacené licence 

 
Redukce počtu nasazených párů na MČR – z 24 na 18 – PRE bez výhrad 
(důvod: motivace, porotce má větší možnost výběru z 1.kola, upřesněn – hranice 24 párů ale 
zůstává pro udržení třídy), na zasedání Prezidia tato úprava schválena 

 
Úprava informačního systému - Přihlašování na soutěže do středy – nikoliv den předem, 
aby organizátoři mohli lépe naplánovat timetable soutěže a mohli před soutěží případně 
anoncovat změnu rozvrhu - PRD pro tuto úpravu (pozitivní systémový krok, mohlo by to 
přinést výhodu pro páry – nečekaly by dlouho na svoji soutěž) 

Na zasedání Prezidia byl tento bod odložen z důvodu, že není zatím provázanost s databází, 
s aktualizacemi údajů, překlápěním databáze, tj. i přiznání vyšší třídy (v současnosti ve 
čtvrtek, což je pozdě). Zadáno soutěžní komisi k dalšímu zpracování. 

 
Podmínky výběrového řízení pro ake roku 2009 a akcí IDSF 2010 
1. Mistrovské soutěže – minimální požadavky na organizátory: 
Redukce počtu porotců na MČR následovně: ST,LA,10T z 22 na 13; družstva 16, formace 
9 – PRD proti této dramatické úpravě (kvalita hodnocení!, nejvšší výkonnost by vzhledem 
k důležitosti soutěže měla být večer) 

Na PRD kolem tohoto bodu diskuse: nakonec schválena daleko mírnější verze 20-16-9 (téměř 
původní stav, jen místo 22 pouze 20 porotců - vysvětleno že původně bylo 9 porotců 9+9, 
měli být dva náhradníci, omylem ke každé pototě jmenováni 2 náhradníci, tedy celkem 4, 
tj celkem 22). 

2. Soutěže TL 
Redukce počtu TL dosp. – z max 10 na 8 – PRD proti redukci 
(PRD: proč? Prověřený systém, návaznost na tvorbu ranklistů; na následném zaedání Prezidia 
neschváleno) 

4. Český pohár juniorských formací – PRD bez výhrad 
6. Soutěže IDSF - Předání přihášek: návrh stanvit pouze jeden termín pro výběrové řízení - 
PRD proti (pro zachování dvou termínů - květen, říjen, tj. po soutěži Prague Open a 
Ostrava Open, možnost vyhodnocení těchto soutěží pro další výběrové řízení) 

 
Finance – bilance roku 2007 – PRD bez výhrad (dotaz viz níže) 
Návrh rozpočtu na 2008 – PRD bez výhrad 
Na Prezidiu pan Barnát přednesl doplňující info k 2008: část prostředků je vázána na dotace – 
proto lze podat pouze odhad vázaných prostředků; dokončuje se registrace loga ČSTS, 
připravují se manuály, v rámci Grand Slam se uvažuje s neformální schůzkou 
s představiteli IDSF 

PRD pověřila zástupce zeptat se na prezidiu na částku za Dance Time – mínění: TN v dané 
formě nepotřebujeme 

V bilanci za 2007: 
TN 93.996,- 



TN – kolektivní člen 90.260,- 
Co je propagace inzerce 97.294,50 ??? Je to také DT? 
Pan Barnát vysvětlil, že částka 97.294,50 se netýká TN – jde o jiné služby, konkrétně na místě 
nevěděl přesně které 

 
Různé: 
Návrh pana Peciny k úpravě Soutěžního řádu v § 13.s platností pro rok 2009: „Navrhuji 
přidat odst.7. ve znění: MČR družstev  nesmí hodnotit porotce, který je členem KČ 
jehož družstvo se soutěže zůčastní.“ PRD proti 

 
 
Zápis ze zasedání PRD a doplňkový komentář ze zasedání Prezidia zpracovala: ing. Eva 
Bartuňková 

 
 
 
  
  
 


